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Llagostera Breda 

CDC-Unió presenta el programa 
LLAGOSTERA (Del nostre corresponsal Joan Ventura). — 
A les 10 de la nit en el local del cinema del Casino Llagos-
terenc, el passat dijous, dia 15, va tenir lloc la presentació 
de la candidatura local per les Eleccions Municipals de l'e
quip de Convergència i Unió, encapçalat per Maria Gifre 
(mestressa de casa), seguida de Josep Codina (carnisser), 
Joan Mestres (comerciant), Miquel Llinàs (pagès), Jaume 
Vinas (comerciant), José F . Santamaría (xofer), Joan Soler 
(viatjant), Joan Bufí ( p ^ è s ) , Josep Puig (comerciant), Jau
me Clara (panader), Josep Rufí (electricista), Josep Soles 
(carnisser). També els acompanyava el delegat comarcal de 
Convergència Joan Saqués. 

Maria Gifre, cap de llista, va 
fer una exposició de la seva si
tuació personal i va proinetre 
una dedicació plena i que la seva 
intenció era Fer Poble, per així 
poder fer de Catalunya una na
ció. Va demanar la col·laboració 
de tots els veihs, i que es miraria 
d'organitzar unes comissions po
pulars. Que ells no pretenen im
posar ideologies i que en resum 
el que conten són els fets. Així 
va passar a l'exposició del pro
grama: 

Programa 

Llagostera és un poble man
cat de normes urbanístiques, per 
el que cal urgentment procedir a 
la redacció d'unes normes subsi
diàries, per després passar a un 
Pla General. 
— Pla de sanejament. Construc

ció de depuradores. 
— Problema de circulació i en

trades al poble. 

— Augment del nombre de vigi
lants municipals (dia i nit) 

— Fer una guarderia municipal, 
amb personal especialitzat. 

— Aconseguir el màxim de ren
diment a l'Escola i recolzar el 

professorat en les seves reivin
dicacions davant el Ministeri. 

— Organitzar actes culturals, 
Cursets de llengua catalana i 
l'Escola de Belles Arts. Insta-
Llació d'una Biblioteca. 

— Acelerar al màxim la compra 
dels terrenys de la FE VE. 

— Acabament total de l'urbanit
zació dels carrers pendents. 

— Acelerar procés edificació 
Nou Quarter de la G. Civil. 

— Possibilitat de construcció del 
Poliesportiu (piscines, tennis) 

— Intentar construcció vivendes 
protegides. 

— Possibilitat de fer una llar per 
el pensionista. 

— Reforma i ampliació de l'Hos
pital Municipal. 

— Programa de sanejament 
(campanya contra el alcoho
lisme, drogues...) i assistència 
social (ffiinusvàlits...) 

— Aspecte sanitari 

— Conservació cementiri. 

— Proveir a l'Ajuntament del 
personal necessari pel seu bon 
funcionament. 

— Regularitzar arbitri Plusvàlua. 

Maria Gifre Rodríguez, Cap de llista 
de Convergència i Unió de Llagostera 

— Organitzar comissions infor
matives, integrades per conse
llers I veihs. 

— Mirar de fer un Butlletí Men
sual d'Informació. 

— Adecuar servei d'incendis. 

— Mitjans per solventar l'atür. 

— Arreglar camins veihals, i ade-
cuar-los pel trasport escolar. 

— üemanar de la Comissaria 
d'Aigües uns millors serveis 
per les rieres i recs. 

— La Sra. Gifre acabà dient que 
dins els molts problemes que 
té Llagostera aquests són els 
més apremiants. 

— Continuà en José Fermin 
Santamaría, noi immigrat de 
24 anys que va fer una inte-

. ressant explicació de! seu "cu
rrículum" personal i en caste
llà explicà altra vegada el pro
grama de la candidatura. 

— En Miquel Llinàs, pagès, feu 
una breu explicació dels pro-

Caldes de Malavella 

Parla '^'Entesa de Caldes'' 
CALDES DE MALAVELLA 

(Del nostre corresponsal Roger 
Saladric). — Lluís Comalada Gui-
nó, cap de llista de l'Agrupació 
d'Electors de l'Entesa de Caldes, 
ha contestat a les preguntes de 
PUNT DIARI sobre la seva alter
nativa municipal. 

Currículum. — Soc mestre. He 
ejercit a Figueres, Girona i Lla
nes, abans de Caldes. He fet la 
llicenciatura de Filosofia i Lle
tres a Bellaterra, secció de Psico
logia. Formo part de la USTENC 
(Sindicat d'ensenyants, amb im
plantació arreu de l'Estat). Vaig 
ésser president de l'Associació de 
Veïns de Caldes i ara soc repre
sentant, prop de la mateixa, d'un 
dels barris del poble. 

Gestió dels ajuntaments de
mocràtics. — La missió dels ajun
taments democràtics ha d'ésser 
la de fer de ressò o portaveu ,de 
la voluntat dels veïns del Poble, 
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per així poder donar satisfacció 
a les necessitats reals de la vila, 
no servint als interessos de cap 
sector minoritari ni de cap grup 
de pressió. 

L'Ajuntament ha de sentir-se 
en qualsevol situació, represen
tant de les inquietuts populars i 
no una simple oficina per a resol
dre-hi tràmits burocràtics. Ha 
d'ésser veritablement la CASA 
DE LA VILA. 

Trets principals del programa. 
Honestetat i eficàcia en la gestió 
municipal. — Gestió democràtica 
i transparència informativa. — 
Trencament de l'imatge burocrà
tica dels Ajuntaments anteriors. 
— Ajuntament just, on es respec
tin els drets de TOTS els ciuta
dans. 

Ecologia. — Els problemes 
ecològics son de gran actualitat, 
degut a que el gran capital cerca 
beneficis de !a manera més ràpi
da possible, sense parar esment 
en les conseqüències. Mentre re
geixin les actuals lleis, pensem 
fer-les complir amb el màxim de 
fermesa, pel que fa referència a 
Urbanisme, aigües residuals, etc. 

En les qüestions que afecten a 
la Comarca i no sols a la Vila, cal 
mantenir contactes amb els Ajun
taments de la zona afectada, per 

a mantenir una acció comú, si es 
possible. 

Cal que desde baix, anem sen-
tant les bases d'aquest poder 
comarcal que, amb la Generali
tat, serà una realitat en. un futur 
proper. 

Ajuntament anterior. — El 
cap de llista de la candidatura 
que diu que presenta UCD per
tany a l'ajuntament anterior. Pot
ser seria millor preguntar-li a ell. 
El millor que es pot dir es que 
no han fet res, o potser que han 
deixat fer. La portada d'aigües 
ha sigut una obra notable, segu
rament l'única, i ja l'han explo
tat durant anys tot el que han 
pogut per fer-se propaganda. 

Qualsevol altre judici podria 
considerar-se una crítica a la can
didatura que presenta el partit 
del Govern. 

Qua diríeu a un ciutadà per 
obtindré el seu vot. — Volem 
que participi tothom a la gestió 
municipal. Escoltarem les idees i 
la veu de tots i no les d'una mi
noria. 

Volem per a Caldes un crei
xement ordenat, corretgint els 
actuals desequilibris i sense crear-
ne de nous. Donarem importàn
cia a les manifestacions culturals 

blemes del camp, i que s'han 
presentat perquè molts es po
drien resoldre des de l'Ajun
tament. • 

— En Saqués tencà la presenta
ció amb una apologia del na
cionalisme, i va fer al.lusió a 
la necessitat d'una nova Llei 
de Règim Local i a que tots 
els habitants prenguessin 
consciència de la seva condi
ció de ciutadans i que anessin 
a votar "català", doncs l'ob-
jectiu principal és recuperar 
els Ajuntaments i les Diputa
cions. Saludà a les altres can
didatures i convidà a tothom 
a actuar de forma clara i ho
nestament. 

L'assistència de públic fou 
nombrosa, sobre les 500 perso
nes, i vàrem veure moltes cares 
gairebé desconegudes —gent 
d'aquesta que no surt mai de ca
sa—, el que és possitiu doncs, ja 
que demostra que el futur del 
poble preocupa als veihs, i la ve
ritat creiem que ja comença a és-
'ser hora, doncs de la bona admi
nistració d'un poble, depeén 
quelcom tant important i neces
sari com és el millorament de la 
comunitat en què vivim. 

Esperem que la presència dels 
veihs en la presentació de les al
tres candidatures sigui també 
important. 

Només ŝ  ha 
presentat 
CDC-Unió 

BREDA (Del nostre corres
ponsal F.C.). — A Breda són qua
tre les candidatures que pretenen 
entrar a l'Ajuntament: Grup d'In
dependents de Breda, que inclou 
persones de diferents tendències 
polítiques deslligades de qualse
vol partit. Convergència i Unió, 
és una candidatura amb molts 
d'independents. El PSUC, també 
compta amb molts d'indepen
dents en la seva llista encara que 
tots lligats a CC.OO. Centristes-
UCD, que representa el continuis-
me i els interessos dels grans pro
pietaris i dels sectors empresarials 
locals. 
• Es Convergència i Unió l'úni

ca candidatura, fins ara, que ha 
fet la presentació del seu progra
ma en un acte públic en que des
prés d'una breu exposició del 
que pretenen que sigui l'Ajun
tament, feta pel cap de llista Ga
briel Canosa, varen explicar el 
programa que G i D proposa als 
electors de Breda. 

Les fites que es marca aquest 
partit són: portar des de i'Ajun-
tament una gestió clara i trans
parent; obrir possibilitats de par
ticipació ciutadana mitjançant 
uns representants de carrers i bar
ris del poble escollits democràti
cament i, segons varen puntua
litzar en el col.loqui, amb veu i 
vot a l'Ajuntament 

Autobusos SARFA 

PLATJA D'ARO - CASTELL D'ARO - SANTA CRITINA 

^•30 14,15 19,15 Platja d'Aro 7,57 14,12 
7.37 14,22 19,52 Castell d'Aro 7,50 14,02 
.7,42 14,27 19,57 Sta. Cristina d'Aro 7,45 14,00 

20,12 
20,05 
20,00 

Drets: M. Àngels Masllorensi Josep Barnés. Asseguts: Eduard Massaguer, Lluís 
Comalada i Antoni Figueres. 

(Ateneus, biblioteques, conferèn
cies, cursets) a les festes populars 
(Festa Major, Aplec, festes per a 
la mainada, etc). Promociona-
rem locals i actes per als jubilats 
i el jovent. Tractarem que els car
rers i places estiguin ben enllu-
minats, asfaltats, rotulats amb 
els noms populars, i tot això sen
se perdre el caràcter peculiar de 
la Vila. 

Volem un Poble on es pugui 
viure bé i a gust. No solament 
cerquem el benestar, sinó també 
el "ben ésser" 

Llista 

Independents: 
Lluis Comalada Guinó 
Eduard Massaguer Mitjà 
Antoni Figueres Simó 
M. Àngels Masllorens Brujats 
Albert Soles Caselles 
Juh Castellanos Vinyes 
Lluis Domingo Ramijnet 
Francisco Amigo Gonzàles 
PSUC: 
Josep Barnés Freixes 
Lluis Domènech Fontclara 
PSC: 
Plató Pérez i Baró 

Punt, El, 1979-03-29, p. 6.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)


